
Zadania Wojewódzkiego Inspektoratu Nadzoru Budowanego we 

Wrocławiu w tekście łatwym do czytania i zrozumienia (ETR) 

Wojewódzki Inspektorat Nadzoru Budowlanego we Wrocławiu to w skrócie WINB. 

WINB kieruje Piotr Wiss. 

WINB pracuje na terenie województwa dolnośląskiego. 

Pracownicy WINB: 

 prowadzą kontrole robót budowlanych, 

 kontrolują utrzymanie obiektów budowlanych, 

 wydają pozwolenia na użytkowanie wybudowanych obiektów o charakterze 

wojewódzkim i krajowym, 

 prowadzą sprawy jeśli ktoś odwołuje się od decyzji powiatowych 

inspektorów nadzoru budowlanego, 

 odpowiadają na skargi, wnioski i ponaglenia, 

 prowadzą kontrole powiatowych inspektoratów nadzoru budowlanego, 

 wyjaśniają co było przyczyną katastrofy budowlanej, 

 kontrolują wyroby budowlane. 

WINB stosuje przepisy prawa budowlanego, ustawy o wyrobach budowanych i 

kodeksu postępowania administracyjnego.     


